NIPISSING FOREST SLASH PILE BURNING

PUBLIC NOTICE
SLASH PILE BURNING

This notice is to advise you that Nipissing Forest Resource Management Inc. is planning to carry out the burning of logging
slash, commencing on or about October 15t to December 31st, 2020 in the following townships: Afton, Angus, Bastedo, Blyth,
Boulter, Chisholm, Clarkson, Clement, Falconer, French, Gibbons, Gooderham, Grant, Henry, Hugel, Janes, Jocko, La Salle,
Latchford, Lockhart, Mattawan, McAuslan, McNish, Merrick, Olrig, Phelps, Ratter, Scholes, Stewart, Thistle and Wyse.

The objective of the burn is to recover lost areas due to the slash piles in order that we can regenerate these areas back to trees
and to eliminate a long term fire hazard.

Heavy smoke may be encountered in these areas, but should not last more that 24 hours.

For more information contact:
Nipissing Forest Resource Management Inc. at (705) 752-5430

~ AVISAU PUBLIC
BRULAGE DE DEBRIS FORESTIER

Cet avis sert a vous informer que Nipissing Forest Resource Management Inc. compte brdler des piles de débris forestiers a
partir du 1 octobre, 2016 jusqu’au 31 décembre, 2020 dans les cantons de Afton, Angus, Bastedo, Blyth, Boulter, Chisholm,
Clarkson, Clement, Falconer, French, Gibbons, Gooderham, Grant, Henry, Hugel, Janes, Jocko, La Salle, Latchford, Lockhart,
Mattawan, McAuslan, McNish, Merrick, Olrig, Phelps, Ratter, Scholes, Stewart, Thistle et Wyse.

L’objectif du briilage est de récupérer le terrain rasé par les débris forestiers afin d’y régénérer en arbres et aussi d’éliminer le
risque d’incendie dans le futur.

Le brdlage pourrait occasionner de la fumée considérable dans les régions en question, mais la fumée ne devrait pas durer plus
que 24 heures.

Pour plus de renseignements, adressez-vous a:
Nipissing Forest Resource Management Inc. au (705) 752-5430
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